
Zápisnica 
 

z hlasovania per-rollam Komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku  

 
Dňa 29.06.2021, na základe dohody predsedu Komisie IVŽPKPDaVP a prednostu MsÚ Galanta, 
bol členom komisie zaslaný elektronický hlasovací lístok per-rollam s termínom hlasovania do 
05.07.2021 do 18,00 hod..  
 
Hlasovania sa zúčastnili:  
Zsolt Takáč,  PhDr. Marta Vajdová, Bc. Vladimír Danko a MUDr. Ervín Chomča 
  
Výsledky hlasovania per-rollam:  

 
K bodu č. 2 
Žiadosť o refundáciu nákladov za spotrebu el. energie na verejnom osvetlení NSO Hody 

Západ 

Hlasovanie:  
4 ZA 
0 PROTI 
0 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 4 ZA, O PROTI, 0 SA ZDRŽAL 
odporúča aby boli žiadateľovi refundované náklady za spotrebu elektrickej energie na 
verejnom osvetlení NSO Hody Západ. 
 
Poznámka: M. Vajdová – Na komisii odznelo, že na elektriku sa skladali vlastníci, aj im to pán 
Ágh refundoval, keď sa to schvaľovalo naposledy? Poprosím o zaslanie do materiálov. 
 
K bodu č. 3 
Návrh podmienok na vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže na nebytový priestor na ul. 
Hlavnej č. 945 – Bysprav s.r.o. 
 
Hlasovanie:  
4 ZA 
0 PROTI 
0 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia materiál prerokovala a hlasovaním 4 ZA, O PROTI, 0 SA ZDRŽAL súhlasí s návrhom 
podmienok na vyhlásenie VOS na nebytový priestor na ul. Hlavnej č. 945. 
 
K bodu č. 4 
Návrh novely VZN o ochrannom pásme pohrebiska 
 
Hlasovanie:  
4 ZA 



0 PROTI 
0 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia návrh novely VZN prerokovala a hlasovaním 4 ZA, O PROTI, 0 SA ZDRŽAL súhlasí 
s predloženým návrhom. 
 
K bodu č. 5 
Odpoveď na predošlú komunikáciu – Autoprofit s.r.o. 

Hlasovanie:  
3 ZA 
0 PROTI 
1 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 3 ZA, O PROTI, 1 SA ZDRŽAL ho berie 
na vedomie. 

 
K bodu č. 6 
Žiadosť o odkúpenie pozemku - ZSDIS  

Hlasovanie:  
3 ZA 
0 PROTI 
1 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 3 ZA, O PROTI, 1 SA ZDRŽAL 
a odporúča odpredať pozemok pod budúcou trafostanicou.   
 

K bodu č. 7 
Žiadosť o odkúpenie pozemku a oplotenia - Hrabovský  

Hlasovanie:  
0 ZA 
0 PROTI 
0 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Bod programu č.7 bol  na žiadosť žiadateľa stiahnutý z rokovania. 
 
K bodu č. 8 
Žiadosť o odkúpenie pozemkov – M. Pipíš   

Hlasovanie:  
3 ZA 
0 PROTI 
1 ZDRŽAL SA 



 
Stanovisko komisie: 
Komisia predloženú žiadosť o odkúpenie pozemkov prerokovala a hlasovaním 3 ZA, O PROTI, 
1 SA ZDRŽAL,  odporúča pozemky žiadateľovi odpredať.  
 
Poznámka: Z.Takáč – Som za a zastávam názor, že pozemky treba rozpredať podľa záujmu lebo 
ako celok to bude nemožné. 
 
K bodu č. 9 
ÚPN zmeny a doplnky č.7  

Hlasovanie:  
1 ZA 
1 PROTI 
2 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia materiál prerokovala a hlasovaním 1 ZA, 1 PROTI, 2 SA ZDRŽALI, neodporúča UPN 
zmeny a doplnky č. 7 prerokovať na MsZ.  
 
Poznámka: Zs. Takáč - Z dôvodu, že o materiáli bude hlasovať poslanecký zbor ako celok, bolo 
by dobré odprezentovať zmeny aj za prítomnosti Ing. Arch. Pleidla. 
M. Vajdová – Celková úprava ÚPN mala byť spracovateľom odprezentovaná všetkým 
poslancom.  
 

K bodu č. 10 
Vyhodnotenie HR a SR za rok 2020  

Hlasovanie:  
3 ZA 
0 PROTI 
1 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia materiál prerokovala a hlasovaním 1 ZA, 1 PROTI, 2 SA ZDRŽALI, ho berie na 

vedomie.   

Poznámka: M. Vajdová – Na to koľko bolo rozpočtovaných financií na opravu komunikácií, 

a chodníkov sa ignorujú opravy havarijných stavov MK ( napr. komunikácia v Hodoch alebo 

zníženie rýchlosti na MK na Kolónii) 

 
K bodu č. 11 
TC Galandia – informatívna správa  

Hlasovanie:  
3 ZA 
0 PROTI 
1 ZDRŽAL SA 



 
Stanovisko komisie: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 3 ZA, 0 PROTI, 1 SA ZDRŽAL, berie 
informatívnu správu na vedomie. 
 
 
K bodu č. 12 
IV. Úprava rozpočtu ORM  

Hlasovanie:  
3 ZA 
0 PROTI 
1 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 3 ZA, 0 PROTI, 1 SA ZDRŽAL, súhlasí 
s návrhom IV. Úpravy rozpočtu ORM.  
 
K bodu č. 13 
Výstavba nájomných bytov  – informatívna správa  

Hlasovanie:  
3 ZA 
0 PROTI 
1 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 3 ZA, 0 PROTI, 1 SA ZDRŽAL, berie 
informatívnu správu na vedomie.  
 
K bodu č. 14 
Platené parkovanie – informatívna správa  

Hlasovanie:  
4 ZA 
0 PROTI 
0 ZDRŽAL SA 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 4 ZA, 0 PROTI, 0 SA ZDRŽAL, berie 
informatívnu správu na vedomie.  
 

K bodu č. 15 
Diskusia  

Hlasovanie:  
0 ZA 
0 PROTI 
0 ZDRŽAL SA 



 
Poznámka: Zs. Takáč – Žiadam mesto o prípravu projektu novej elektrickej a plynovej prípojky 
do južného krídla NGK z dôvodu nedostačujúcej kapacity energií. 
 

 
 

                               
 

                            Zsolt Takáč, v.r. 
                              Per rollam 

                                        predseda komisie 
 
 
 
Záznam spracoval: Slavomír Javor, v.r. 
 
v Galante dňa 06.07.2021 
 


